
 Protokół Nr 17/16 
z posiedzenia komisji rewizyjnej  
odbytego dnia 25 maja   2016 r. 

w sali konferencyjnej siedziby Urzędu Gminy Stargard   
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00 
Zakończenie posiedzenia godz.9 30 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda, która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik Nr 1 do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski, Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska. 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne  quorum 
do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 3 członków Komisji Rewizyjnej obecnych 
było 3 członków komisji.  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
 
Następnie przewodnicząca komisji odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła 
się z pytaniem, czy są uwagi do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej : 
isji odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi 
do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej : 
orządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej : 
enia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej : 
y są uwagi do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej : 

 są uwagi do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca poddała pod głosowanie 
zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej : 
ądku posiedzenia przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowany porządek 
posiedzenia w brzmieniu jak niżej : 
 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się  25 maja 2016 roku  
4.Wydatki bieżące urzędu gminy za I-szy kwartał 2016 r. w porównaniu do analogicznego  
    okresu  za 2015 r. 
    Opinia komisji na sesję 



5.Analiza realizacji budżetu gminy za I-szy kwartał 2016 r. 
   Opinia komisji na sesję 
6.Omówienie przeprowadzonej kontroli dotyczącej działalności Gminnej Biblioteki  
   Publicznej w  Klępinie     
    Opinia komisji na sesję   
7.Sprawy różne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
Przewodnicząca komisji zaproponowała przyjęcie protokołu Nr 16/16 z dnia 27 kwietnia 
2016 r. bez odczytywania. 
 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie przyjęła protokół  Nr 16/16 z dnia  27 kwietnia 2016 r. bez 
jego odczytywania. 
 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 25 maja   
2016 r.  

 
Przewodnicząca komisji odczytała przygotowane projekty uchwał pod obrady sesji, komisja 
je przeanalizowała wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień, a następnie zaopiniowała jak niżej: 
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- projekt uchwały Nr XVIII/118/16 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Grzędzice  
 
Komisja jednogłośnie tj. 3 głosami ‘za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XVIII/119/16 w sprawie ustalenia dopłaty do zbiorowego 
odprowadzania ścieków, dla  Wodociągów Zachodniopomorskich Sp. zo.o. obowiązującej na 
terenie Gminy Stargard. 
Wójt Gminy zapoznał członków komisji z uzasadnieniem tego projektu uchwały. 
 
Komisja jednogłośnie tj. 3 głosami ‘za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XVIII/120/16 w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r.  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy. 
 
Komisja jednogłośnie tj. 3 głosami ‘za’ pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
 
- projekt uchwały Nr XVIII/211/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy    
i 
- projekt uchwały Nr XVIII/211/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy    
Uzasadnienie do w./w projektów uchwał przedstawił zastępca wójta . 
 
Komisja jednogłośnie tj. 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Nr 
XVIII/121/16 i Nr XVIII/122/16  
Ad.4 
Skarbnik Gminy omówiła informację o wydatkach bieżących urzędu gminy za I kwartał 



2016 r. w porównaniu do analogicznego okresu roku 2016, oraz wyjaśniała w niektórych 
przypadkach przyczynę zwiększenia lub zmniejszenia wydatku, oraz odpowiadała na pytania 
członków komisji.  
W trakcie dyskusji członkowie komisji stwierdzili, iż wydatki bieżące  za I kwartał  roku 
2016 w porównaniu do roku 2015 utrzymują się prawie na takim samym poziomie z 
nieznacznym wzrostem w roku 2016. 
Komisja po przeanalizowaniu informacji dotyczącej wydatków bieżących urzędu gminy za I-
kwartał 2016 roku wyrażając swoją opinię – informację  przyjęła.  
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Ad.5 
Skarbnik gminy omówiła realizację planu dochodów i wydatków budżetu Gminy Stargard za 
okres od początku roku do dnia 31 marca 2016 r. gdzie procentowe  wykonanie dochodów 
bieżących kształtowało się na poziomie 25,49 % , a wydatki ogółem 21,04 % . 
Ponadto skarbik gminy poinformowała, że wzrosną znacznie  dotacje dla przedszkoli 
publicznych i wyjaśniła przyczynę.  
Komisja po zapoznaniu się z informacją dotyczącą realizacji planu dochodów i wydatków za 
okres I kwartału 2016 r. – informację przyjęła . 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Ad.6 
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Radna Anna Góra poinformowała, że wraz z Przewodniczącą Komisji Gospodarki Mienia 
Komunalnego i Budżetu Sylwią Więcek oraz członkiem Komisji Socjalno-Porządkowej i 
Oświaty Januszem Łojko rozpoczęli kontrolę dotyczącą działalności Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Klępinie, która nie została zakończona. Radna powiedziała, że bibliotek w 
Klępinie to ładny, ale pusty obiekt, gdzie koszty utrzymania tego obiektu  są duże. Kontrolę 
pozostałych bibliotek na terenie gminy przeniesiono na termin późniejszy. Podsumowanie i 
wnioski końcowe będą wypracowane po zakończeniu kontroli.    
Ad.7 
Radna Wiesława Kuśnierz zapytała o sprawę w Sądzie ,która odbyła się  w dniu 23 maja  
2016 r.  
Wójt Gminy odpowiadając poinformował,  że uczestniczył  w posiedzeniu Sądu i jako strona 
był przesłuchiwany, a sprawa dotyczy  zapłaty za bezumowne korzystnie przez Gminę  z 
nieruchomości – Skalin i jak dodał wójt na 16 czerwca 2016 r. został wyznaczony nowy 
termin posiedzenia Sądu. W rozprawie dodał wójt gminy uczestniczyła osoba , która złożyła 
pozew o zapłatę i była również przesłuchiwana. 
Ad.8  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .  
 
                                                              
                                                                                                       Przewodnicząca Komisji  
                      
                                                                                                            Agnieszka  Lenda 
 
Protokołowała : 
Z. Stoczkowska   


